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 وإخلاء مسؤولية إشعار هام

 يجب إرفاق هذا الإخطار مع كل نسخة من المستند 

 

 . والإسكان  يعد هذا المستند ملكيّة حصريّة لوزارة الشؤون البلديّة والقرويّة 

هذا  المعلومات الواردة في    إتاحة في  الحق    ويجب الاطلاع عليه بشكل كامل بما في ذلك أحكام هذا الإخطار الهام. الوزارة لها

 أو أي مستخرج منه لمستشاريها أو مقاوليها أو كليهما بشرط تضمين هذا الإخطار الهام في الوثائق المراد مشاركتها. المستند 

  أي استخدام أو إجراءات تنبثق عن هذا المستند أو جزءٍ منه، من قبل أي طرف، بما في ذلك الجهات العامة و/أو مستشاريها و/أو

المتعاقدين معها، يكون على المسؤولية التامة لذلك الطرف ويتحمل المخاطر المرتبطة به. وتُبرئ الوزارة ذمتها، إلى أقصى حد  

يسمح به القانون، من أي التزامات )بما في ذلك، الخسائر أو التعويضات أيّاً كانت طبيعتها التي يتم مطالبتها بها على أيّ أساس  

همال أو خلاف ذلك( لأيّ طرف آخر، مهما كانت طريقة نشوئها فيما يتعلق أو يتصل باستخدام هذا المستند،  كان، بما في ذلك، الإ

   بما في ذلك، أيّ التزام ينشأ بسبب الإهمال أو التقصير.

   تسري صلاحية هذا المستند وما تضمنه من محتويات استناداً على الشروط الواردة به واعتباراً من تاريخ إصداره.

 

 

 

 

Important Notice 

This notice must accompany every copy of this document 

 

This document, (“Document”) is the exclusive property of the Ministry of Municipal & Rural Affairs & 

Housing (“MoMRAH”). 

This Document should be read in its entirety including the terms of this Important Notice. The 

government entities may disclose this Document or extracts of this Document to their respective 

consultants and/or contractors, provided that such disclosure includes this Important Notice. 

Any use or reliance on this Document, or extracts thereof, by any party, including government entities 

and their respective consultants and/or contractors is at that third party’s sole risk and responsibility. 

MoMRAH, to the maximum extent permitted by law, disclaim all liability (including for losses or damages 

of whatsoever nature claimed on whatsoever basis including negligence or otherwise) to any third party 

howsoever arising with respect to or in connection with the use of this Document including any liability 

caused by negligent acts or omissions. 

This Document and its contents are valid only for the conditions reported in it and as of the date of this 

Document. 
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Purpose 

The purpose of this Calculation Sheet Template is to 

assist Amanat and their Architectural/Engineering 

Consultants in the delivery of design and other 

calculations required for the projects. The Template will 

ensure that the deliverable/design calculations are 

presented in a consistent manner for different projects 

to achieve the required quality. 

 

This template forms part of the document No. MMR-

CAE-KE0-PR-000003 – Calculation Procedure. 

 

 

 

 

 

 

 

 الغرض 

الغرض من هذا النموذج )قائمة الحسابات( هو مساعدة الأمانات  

تسليم   في  لها  التابعين  والهندسيين  المعماريين  والاستشاريين 

للمشاريع.  المطلوبة  الأخرى  الهندسية  والحسابات  التصاميم 

الحسابات الهندسية للتصاميم /  ويجب أن يضمن هذا النموذج أن  

متناسق للمشاريع المختلفة   قد تم تقديمها على نحوٍ  المخرجات

 .المطلوبة لتحقيق اشتراطات الجودة 

 

 

( رقم  الوثيقة  من  يتجزأ  لا  جزء  هو  النموذج  -MMR-CAEهذا 

KE0-PR-000003 )- .إجراء الحسابات الهندسية   
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 قائمة الحسابات الهندسية 

CALCULATION SHEET 

Project Name & Units   المشروع/الوحداتاسم  

Job/Sub div. No. XXXXX-XXX 
رقم مُهمّة العمل/الإدارة 

 الفرعية

Subject  الموضوع 

Calc. No. XXX-XXXX-XXXXX رقم الحسابات 

Sheet No. 
صمن     س  

x   of y 
 رقم الصحيفة: 

Sheet Rev. 

 
 

 مرجع الصحيفة
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